
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 19. juli 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 940
Ministeren bedes oplyse, om producenten af Omniscan i forbindelse med
godkendelsen af Omniscan foreviste eller fremsendte den interne såkaldte
Muller-rapport fra 1994, der benævner de bekymringer, som der dengang
fandtes om, at gadolinium indeholdt i Omniscan ikke blev fuldt udskilt fra krop-
pen, til Lægemiddelstyrelsen.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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